
ZÁPISNICA

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Nám. L. Novomeského 2, Košice, konaného dňa
10.4.2018 o 16,00 hod. na pôde školy

Účasť:  8 /podľa prezenčnej listiny/
Termín konania: 10.4.2018 o 16,00 hod.
Miesto konania: spoločenská miestnosť ZŠ Nám. L. Novomeského 2, Košice

Program:  
1. Otvorenie zasadnutia Rady školy
2. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2017
3. Návrh rozpočtu na rok 2018
4. Počet zapísaných detí do prvého ročníka v školskom roku 2018/2019
5. Akcie a podujatia prebiehajúce na škole
6. Rôzne
7. Diskusia
8. Uznesenie
9. Záver

Materiál predložený riaditeľkou školy:  
1. Schválený rozpočet 2018 – oznámenie Mesta Košice (zo dňa 31.12.2017)
2. Komentár k správe o hospodárení za rok 2017 (zo dňa 28.3.2018)
3. Rozpočet a komentár k návrhu rozpočtu na rok 2018

- Originálne kompetencie
- Prenesené kompetencie

4. Protokol právneho/neprávneho subjektu – výkaz (zo dňa 28.3.2018)
5. Aktivity a prezentácia školy na verejnosti s tabuľkou č. 11 POP OŠ MMK Zápis žiakov 

do 1. ročníka za ZŠ Novomeského 2, Košice (zo dňa 9.4.2018)

Zápis o priebehu: 
K bodu 1
Zasadnutie  otvorila  predsedníčka  Rady školy MUDr.  RNDr.  Gabriela  Šedivá,  ktorá privítala
a oboznámila  prítomných s programom zasadnutia.  Všetci  prítomní členovia RŠ s programom
súhlasili.

K bodu 2
Riaditeľka ZŠ Mgr. Ľudmila Medvecová oboznámila  prítomných s hospodárením školy za r.
2017  podľa  predloženého  podkladu  Komentár  k správe  o hospodárení  za  rok  2017.  Tento
podklad  ozrejmuje:  1.  Základné  charakteristiku  organizácie;  2.  Počty žiakov a zamestnancov
(767  žiakov,  67  ped.  zamestnancov,  20  nepedagogických  zamestnancov  k 31.12.2017);  3.
Čerpanie  dotácie  k 31.12.2017  (na  energie:  96  541€;  na  opravy,  nákupy,  maliarske  práce:
18 042€); 4. Použitie účelových prostriedkov (príspevok na: nákup učebníc, na lyžiarsky kurz, na
školu v prírode; odchodné; vzdel. poukazy; soc. znevýhodnení: 22 775€); 5. Oblasti, na ktoré sa
škola chce zamerať. 
Prítomní predložený komentár vzali na vedomie. 

K bodu 3



Riaditeľka ZŠ oboznámila prítomných so schváleným rozpočtom na rok 2018.
Prítomní predložený rozpočet vzali na vedomie. 

K bodu 4
RŠ oboznámila prítomných so stavom zapísaných detí do 1. ročníka šk. r. 2018/2019:

- 94 žiakov (spolu)
- zo šk. obvodu: 36 žiakov
- predpokladaných odkladov nástupu šk. dochádzky: 6 žiakov
- predpoklad počtu tried: 4

Prítomní predložené údaje vzali na vedomie. 

K bodu 5
RŠ oboznámila prítomných s prebiehajúcimi aktivitami školy a predstavila tie, ktoré sa budú na
škole konať v najbližšej dobe. Zdôraznila: 
- Erasmus+ (návšteva žiakov zo Švédska, Španielska, Portugalska): 30.4.-4.5.2018;
- status testovania žiakov a dospelých DELF a partnerstvo s Francúzskou alianciou;
- súťaže žiakov.
Prítomní predložené informácie vzali na vedomie.

K bodu 6 a 7
Členovia v diskusii prebrali:
-  možnosť edukácie jazykov pomocou učebníc pre 8-ročné gymnáziá;

- upriamenie pozornosti na: skvalitnenie edukácie 2. cudzieho jazyka a na zapojenie  viacerých
žiakov do školských kôl žiackych súťaží a do aktivít školy;

-  možnosť časového posunu medzi začiatkom triednych schôdzí tried na 1. stupni a na 2. stupni
(min. 30 min.) kvôli požiadavke rodičov s mladšími a staršími súrodencami; nutnosť prebratia na
zasadnutí RR
-   aktuálna  situácia  s rekonštruovaným  vonkajším  športovým  areálom  školy  (rokovanie
s hokejbalovým klubom, problém s absenciou osvetlenia a stráženia,  príprava spolupráce s PZ
SR, rozsah využívania športového areálu školou);
-  informácie o pôsobení asistentky učiteľa na plný úväzok.

K bodu 8
a) predsedníčka Rady školy formulovala uznesenie zasadnutia Rady školy takto:

UZNESENIE
zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Nám. L. Novomeského 2, Košice, konaného dňa

10.4.2018 o 16,00 hod. na pôde školy

A) Rada školy berie na vedomie:

1. Správu o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2017;
2. Schválený rozpočet na rok 2018;
3. Informácie riaditeľky školy o: 

• výsledkoch zápisu detí do 1. ročníka  v šk. r. 2018/2019, 
• zapojení žiakov školy do vedomostných, umeleckých a športových súťaží a ich

úspechoch,
• zapojení školy do aktuálnych projektov,
• vykonaných  činnostiach  a prebiehajúcich  aktivitách  na  škole  za  mesiace  I.-

VI.2018.



B) Rada školy odporúča:

- zapájanie viacerých žiakov do školských kôl súťaží a do rôznych aktivít školy.

b) členovia Rady školy hlasovali o vyššie uvedenom uznesení nasledovne:

Hlasovanie o uznesení zasadnutia RŠ: 
Prítomní: 8

                                                                                                                       Za: 8
                                                                                                                       Proti: 0

                                                                                                                       Zdržal sa: 0
K bodu 9
Keďže všetci prítomní s uznesením súhlasili bez pripomienok, predsedníčka Rady školy zasad-
nutie ukončila a prítomným za účasť poďakovala.

Košice: 11.4.2018

Zapisovateľ: PaedDr. Alexander Suchan ................................................

Zápisnicu overili: MUDr. Andrea Gočalová ................................................

MUDr. RNDr. Gabriela Šedivá ................................................

Prílohu tejto zápisnice tvoria nasledovné dokumenty:
 Pozvánka na zasadnutie Rady školy dňa 10.4.2018 /zo dňa 4.4.2018/
 Prezenčná listina z tohto zasadnutia /zo dňa 10.4.2018/


